
Referat fra Konstituerende møte i 

Idrettsrådet 8 september 2020 

 

 

Tilstede:Marte Seielstad, Torger Fenstad, Rune F Sommer(referent), Renate Segtnan 

Forfall: Jo Erik M Høglien 

 
 SAKSLISTE 

• Konstituering 
• Gjennomgang av årsmøtereferat og oppfølging av saker fra årsmøte og på 

aktivitetsplanen. Herunder planarbeidet for idrett, fysisk akt, friluftsliv+ planlegge 
møte med tema felles basistrening 

• Status og utvikling av hjemmeside og ev. FB.  
• Retningslinjer fordeling av halltid. Erfaringsdeling fra kommende sesongs 

halltidfordeling 
• Info fra Idrettskretsen(er det noe fra nyhetsbrevene vi bør drøfte, feks kurs, 

kompensasjonsordninger eller annet) 
• Coronaretningslinjer og påvirkning på idrettsaktiviteten i Gausdal 
• Planer om etablering av paintballbane på Linflåa.   
• Sette opp en møteplan for året 
• Eventuelt 

 

REFERAT: 

• Konstituering 
Renate, leder og  ansvarlig for konto og har alle tilganger i sportsadmin 
Torger nestleder og ansvarlig for fordeling av LAMmidler+ kontaktperson for spillemidler 
Rune F Sommer 
Jo Erik Morten Høglien 
Marte Seielstad ungdomsrepresentant, valgt inn for ett år. Ulrik Kronberget går ut pga 
militærtjeneste 
 

 

• Hovedoppgavene for Idrettsrådet  er; fordeling av lokale aktivitetsmidler, prioritering 
av spillemidler i samråd med kommunen, og være bindeleddet mellom 
idrettsorganisasjonene og kommunene. I tillegg fordeler vi treningstider i 
idrettshallen. 



 
Hvem i kommunen skal vi samarbeide med? Oppfølgingsansvaret for idretten virker 
fragmentert etter at kommunen har omorganisert seg. Vi bør jobbe for å etablere kontakt 
med forskjellige politiske grupperinger for å sette idretten på det politiske sakskartet. 
 

• Status og utvikling av hjemmeside og ev. FB. Vi konkluderer med at Idrettsrådet ikke 
etablerer egen hjemmeside, men legger ut kontaktinfo og referatene på kommunens 
hjemmeside.  Dette er i første omgang vår prioritet når det gjelder kommunikasjon 
med medlemslagene og kommunen for øvrig. 

 

• Gjennomgang av årsmøtereferat og aktivitetsplan 
 

• Kommunedelplan for idrett, fysisk aktivitet og friluftsliv: Vi tok en gjennomgang og 
den enkelte er oppfordret til å komme med innspill til Renate gjennom å gå gjennom 
planen. Diskuteres videre på neste møte 
 

• Vi rakk ikke saken om paintballbane, fordeling av halltid og info fra idrettskretsen på 
dette møtet. Ang. corona så er ikke idretten i Gausdal berørt like hardt som en del 
andre større klubber. Ingen klubber har lidd store økonomiske tap, men naturligvis er 
aktivitetstilbudet, og særlig konkurranseaktivitet i mange klubber redusert som følge 
av coronarestriksjonene. 
 

• Avtaler nytt møte i oktober 
 


